

Németországi adók és járulékok

2026. január

Társasági adó 2026 Jogalap: Körperschaftssteuergesetz (KStG)	
Adóalap	Adókulcs
Adózás előtti eredmény	15 %

Gazdasági társaságok szolidaritási járuléka 2026 Jogalap: Solidaritätszuschlaggesetz (SolzG 1995)	
Adóalap	Adókulcs
Társasági adó összege	5,5 %

Áfa (MwSt) 2026 Jogalap: Umsatzsteuergesetz (UStG)	
Általános adókulcs	19 %
Élelmiszerek (törvény 2.sz. melléklete szerint) Könyvek, újságok, napilapok Könyvek, E-könyvek, újságok, napilapok, Tömegközlekedés (50km határon belül) Szerzői jogdíj Orvosi ellátás Színház, koncert- és múzeumi belépők, valamint ennek megfelelő előadások belépője Filmkölcsonzés, filmvetítés Cirkuszi előadások, valamint az állatkertek működésével kapcsolatos közvetlen tevékenység Gazdasági társaságok egyházi célokat szolgáló tevékenységei Szálláshelyek bérbeadása (szálloda, kemping) Vasúti és vízi személyszállítás	7 %
Fotovoltaikus rendszer és a hozzá tartozó villamosenergia-tároló rendszer vásárlása és telepítése Oktatási szolgáltatások, amelyek a közintézmények, magániskolák vagy más általános oktatási vagy szakképzési intézmények oktatási célját közvetlenül szolgálják	0 %

Iparüzési adó 2026 Jogalap: Gewerbesteuergezet (GewStG)	
Adóalap: Iparüzési tevékenységből származó bevétele (adómentes összeg levonása után) * 3,5 (adózási szorzószám) * helyi adószorzó (min. 200%)	

Energiaadó 2026 Jogalap: Energiesteuergezet (EnergieStG)	
Számítás alapja	Adó összege
Benzin, 1000l, 10mg/kg-nál kisebb/nagyobb kén-tartalommal	654,50/669,80 EUR
Diezel ill. gázolaj, 1000 l, 10mg/kg-nál kisebb/nagyobb kén-tartalommal	470,40/485,70 EUR
Fűtőolaj, 1000 l	130,00 EUR
Kenőolaj, 1000 l	485,70 EUR
Földgáz, 1 MWh	31,80 EUR
Szén, 1 GJ	0,33 EUR

Áramadó 2026 Jogalap: Stromsteuergezet (StromStG)	
	Adókulcs
Felhasznált áram mennyisége, MWh	20,50 EUR

Személyi jövedelemadó 2026 Jogalap: Einkommenssteuergezet (EStG)	
Adómentes jövedelem határa: 12.348 EUR/év	Adókulcs
Adóalap: bruttó jövedelem	0 - 45 %

Szociális járulékok 2026 Jogalap: Fünftes Buch Sozialgesetzbuch SGB V, XI, VI, III und VII			
Járadékalap: bruttó bér			
	Munkáltató	Munkavállaló	Járadékfizetés felső határa /év ill. hónap
Betegbiztosítás	7,3 %	7,3 %	69.750 EUR/ 5.812 EUR
Ápolási biztosítás	1,8 %	1,8 %	69.750 EUR/ 5.812 EUR
Nyugdíjbiztosítás	9,3 %	9,3 %	101.400 EUR/ 8.450 EUR
Munkanélküli biztosítás	1,3 %	1,3 %	101.400 EUR/ 8.450 EUR
Baleseti biztosítás	eltérő	ingyenes	-

Minimálbér 2026 Jogalap: Mindestlohngesetz (MiLoG)	
Általános	bruttó 13,90 EUR / óra

Egyházi adó 2026 Jogalap: Einkommenssteuergesetz (EStG)	
Adóalap: személyi jövedelemadó, önkéntes	Adókulcs
Bajorország, Baden-Württemberg	8 %
Többi tartomány	9 %

